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Zápis č. 5/2010 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a 
všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi 
přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
 Předseda Jiří Šmrha zhodnotil z pohledu sportovního prostředí výsledky senátních i 
komunálních voleb. Informoval o otevření nových kabin u fotbalového hřiště v Rohozné. 
Zhodnotil výstupy z porady krajských předsedů ČSTV a porady regionálních sdružení ČSTV 
– zdůraznil, že ČSTV nečeká lehké období, především vzhledem k nejasnému financování 
regionálních článků ČSTV. Z úspěchů sportovců zmínil vybojované 2. místo na MS kuželkáře 
Kotyzy a 2. místo na MČR judisty Macha. Vyzdvihl skvělý průběh a výsledky mezinárodních 
plaveckých závodů AXIS CUP.  
 Dále informoval členy VV o jednání komise pro sport a volný čas kraje Vysočina. 
Jako pozitivní je opětovné otevření sportovních grantových programů pro rok 2011 – 
Sportoviště a Sport pro všechny. Informoval také o připravované anketě kraje Vysočina – 
Sportovec Vysočiny. 
 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení č. 16 - 17/2010 – všechna usnesení splněna.  
 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Zpráva revizní komise RS ČSTV Jihlava 
• Informace z činnosti Sdružení sportovních 

organizací města Jihlavy 
• Různé 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
 
 

Datum konání: 11. listopadu 2010 v 15,00 hod., ukončení v 17,10 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Mgr. Havlík Jiří, Birnbaum Robert, Vrzáček Miroslav, 

Háj Martin, Ing. Doležal Josef, Skočdopole Jindřich, Svoboda 
Jaroslav 

 
Omluveni:  
Procentuální vyjádření: 100,0  % ,  RVV byl usnášení schopný 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV leden – říjen 2010 
2. Zpráva revizní komise RS ČSTV Jihlava 
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• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Ekonomika roku 2010 - Dotace z vlastních zdrojů  
Zdroje MF – po oznámeném zkrácení o 10 % objemu disponuje RS ČSTV konečnou částkou 
ve výši 965 340,- Kč (tj. 90 % plánu roku 2010).  
Čerpání rozpočtu aparát 2010 – Plán počítá s výdaji ve výši 940 tis. Kč (925 tis. MF + 15 
tis. ostatní příjmy). Skutečně bylo ke dni jednání vyčerpáno 767 567,92 Kč tj. 81,66 %. Byly 
objasněny položky, které vykazují vyšší čerpání oproti plánu. 
 
• Zpráva revizní komise RS ČSTV Jihlava 
1. listopadu 2010 se konalo jednání RK, která kontrolovala hospodaření RS ČSTV Jihlava 
v roce 2010, dotace na údržbu TVZ a jejich vyúčtování, rozdělení dotace z programu Sportuj 
s námi. U všech kontrolovaných oblastí bylo konstatován závěr – bez závad a připomínek. 
Revizní komise byla seznámena se současnou tíživou finanční situací, s kterou se RS ČSTV 
Jihlava potýká. 
 
• Informace z činnosti Sdružení sportovních organizací města Jihlavy 
Od informace, která byla podána na minulém jednání VV, se uskutečnila dvě jednání Rady 
sportovních organizací města Jihlavy (koncem září a koncem října). SSOmJ hodnotila volby 
do městského zastupitelstva, kde bylo konstatováno, že byla zvolena členka vedení SSOmJ do 
zastupitelstva města Jihlavy. SSOmJ si vytyčilo krátkodobé cíle pro posílení svých pozic – 
nominace členů SSOmJ do sportovní komise a představení SSOmJ na nové prezentaci pro 
zastupitele. Vytyčilo si také střednědobé cíle – změna sportovní koncepce města Jihlavy a 
posílení dotací pro sport v rozpočtu města. 
 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
• Informace k problematice financování sportu v dalším období: 

Stále trvá nejistota financování regionálních sdružení ze SR pro rok 2011. MF navrhuje 
cestu dělení státní dotace prostřednictvím sportovních svazů, což by v konečném důsledku 
znamenalo ukončení činnosti regionálních článků ČSTV. ČSTV vyvíjí maximální snahu o 
změnu tohoto návrhu a navrácení se zpět k dělení stejnému jako v předchozích letech. 
Konkrétně Ing. Holub jednal osobně o této problematice s předsedkyní PSP ČR paní 
Němcovou, poslankyní Janou Fišerovou, místopředsedou KSČM Milanem Bičíkem, 
místopředsedou rozpočtového výboru PSP ČR Michalem Doktorem. Výsledek jednání 
nelze předvídat. Lze pouze doufat, že předložené argumenty přinesou reálný výsledek 
v podobě změny návrhu ve Státním rozpočtu ČR pro rok 2011. 

• Ing. Holub předložil členům VV variantní východiska pro sestavení rozpočtu a 
financování RS ČSTV v roce 2011. Tento bod byl široce diskutován s tím, že se k této 
otázce vrátí VV na svém dalším zasedání. 

• Informace z jednání VV ČSTV – klubové financování a. s. SAZKA, novela Stanov 
ČSTV, daňový audit v ČSTV, personální změny – nový ekonomický ředitel Michal 
Krejcar, nová právní forma Všesportovního kolegia ČR. 

• Informace ke sběru dat pro pasportizaci a evidenci členské základny RS ČSTV Jihlava. 
• Dotazník Dobrovolnictví v TJ, SK. 
• Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava byl dohodnut na 16. 12. 2010 v 15,00 
hod. 

  
 

Zapsal dne 11. 11. 2010 Ing. Holub Vítězslav 


